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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 4/2022 z jednání VV dne 31. března 2022 

Místo jednání: Stadión Markéta, Praha 6 - Břevnov 

Účastníci: Výkonný výbor:  Dušan Palcr (DP), Marek Fořt (MF), Roman Rygl (RR), Pavel Syrový 

(PS), Matěj Rázga (MR), Kamil Vrubl (KV), Tomáš Pešír (TP). 

Hosté: Dozorčí rada: Neville Parry (NP) 

Ostatní: Pavel Myšák (PM), Roman Šustr (RŠ), Miroslav Němeček (MN), Tomáš Kohout (TK), 

Kateřina Havlová (KH), Dan Beneš (DB), Kateřina Frýdlová (KF), Hana Schlangerová (HS), Petr Býma 

(PB). 

 

Projednávané body: 

1. Kooptace člena VV ČSRU 

- Po odstoupení A. Křížka VV ČSRU navrhuje kooptovat do svých řad nového člena. Tím se 

s účinností od 4. 5. stane prezident RK Petrovice Tomáš Pešír. 

Usnesení: VV schválil kooptaci Tomáše Pešíra za nového člena VV ČSRU od 4. 5. 2022 a 

zároveň pověřuje PM zařazením schválení této kooptace do programu jednání následující valné 

hromady. 

2. Výsledek jednání se Slovenskou ragbyovou unií (SRU) 

- PS dojednal užší spolupráci se SRU, která by mimo jiného měla zamezit startu českých hráčů 

a hráček za slovenské týmy bez vědomí či souhlasu reprezentačních trenérů ČSRU. 

Usnesení: VV vzal na vědomí. 

3. Pořadatelství turnajů mistrovství Evropy 

- PM uvedl, že nabídl Rugby Europe organizaci turnajů Mistrovství Evropy (ME) 7s seniorů a 

seniorek, ty už nicméně od Ruska převzalo Polsko. 
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- . PM navrhuje Mistrovství Evropy juniorek uspořádat na hřišti v Petrovicích, které lépe 

vyhovuje z hlediska zázemí a je i lepší variantou z hlediska přepravy týmů ubytovaných 

v TOP hotelu. Zároveň PM informoval VV o přidělení dotace 80 tis. Kč na tuto akci a to 

z rozpočtu Magistrátu hl. m. Prahy za podmínky, že se akce uskuteční na území Prahy. 

 

Usnesení: VV schvaluje uspořádání turnaje na hřišti RK Petrovice a pověřuje PM jednáním 

s uvedeným klubem. 

 

4. Školení ředitelů turnajů 7s Rugby Europe 

- PM informoval, že RE využije nabídku uspořádání školení ředitelů turnajů 7s v Praze, se 

kterou přišla ČSRU. 

- Pro ČSRU je to mimo jiného možnost se osobně setkat s ředitelem soutěží RE a projednat 

možnost zapojení českého týmu do Super Cupu jako náhradu za vyřazená ruská mužstva. 

 

Usnesení: VV vzal na vědomí. 

 

5. Certifikace ragbyového hřiště stadiónu Markéta 

- PM uvedl, že zhotovitel hřiště s umělým povrchem na stadiónu Markéta společnost Vysspa 

provede úpravu povrchu plochy tak, aby mohla být ještě v měsíci dubnu znovu pozvána 

certifikační společnost. Zároveň PM upozornil na to, že z jeho pohledu nemusí být zvolené 

řešení ideální. 

-  PM bude o výsledku měření informovat. 

 

Usnesení: VV vzalo na vědomí. 

 

6. Zpráva manažera rozvoje 

- Manažer rozvoje ČSRU DB oznámil, že komise rozvoje vypracuje manuál pro rozvoj klubů. 

První část bude pro začínající kluby. 

- RR vyzval k vyšší podpoře začínajících klubů. 
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- Podle RS je třeba vypracovat a dodat přehled počtu hráčů v jednotlivých klubech a podpořit 

jejich činnost, neboť po světovém šampionátu ve Francii v příštím roce se opět zvedne zájem 

o členství. 

 

Usnesení: VV vzal na vědomí. 

 

7. Příjem dotace z Národní sportovní agentury (NSA) 

- PM oznámil přijetí dotace od NSA určené na ženské ragby, jehož cílem je účast národního 

týmu 7s na Olympiádě v Los Angeles 2028. 

- ČSRU obdržela na období do konce roku 2022 celkem 14,7 miliónů korun. 

- PM v souvislosti s tímto projektem vypíše ČSRU výběrové řízení na pozice: manažer/ka 

ženského ragby, hlavní trenér/ka kondice, koordinátor/ka provozu.  Prakticky tato dotace 

znamená profesionalizaci ženské části sportovního úseku jako například možnost zaměstnat 

hlavní trenéry reprezentačních týmů v ČSRU na plný úvazek, zajistit daleko lepší podmínky 

pro přípravu a účast ženských reprezentací na akcích, ale i podpořit kluby, které se rozvoji 

ženského ragby systematicky věnují.  

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM a HS realizací schválené podoby projektu. 

 

8. Úprava rozpočtu ČSRU 

- PM v návaznosti na projekt s NSA předložil aktualizovanou podobu  rozpočtu ČSRU na rok 

2022. 

 

Usnesení: VV schválil předloženou podobu rozpočtu. 

 

9. Marketing a PR 

- KF zhodnotila vyhlašování Výročních cen Českého ragby pro rok 2021. Akce v Tyršově 

domě v Praze proběhla v pěkném prostředí i atmosféře. Událost byla kladně hodnocena jak 

přítomnými, tak i sponzory. Příští ročník zřejmě proběhne v podobném formátu. 

- PM a PB shrnuli jednání se sponzory, u jednotlivých podporovatelů ČSRU z řad firem se 

postupně daří navyšovat příjmy. 
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-  PB uvedl, že se zlepšila informovanost o dění v ragbyové komunitě, zejména pak o zápasech 

Extraligy ragby XV. Rezervy jsou v rychlosti a šíři poskytování statistických údajů ze 

zápasů, to by mělo vylepšit jak plné spuštění nového informačního systému ČSRU, tak i 

nové podoby webových stránek.  

 

Usnesení: VV vzala na vědomí. 

 

10. Sportovně-technická komise,  

žádosti o mimořádné přestupy podle článku 5 odstavce c) 

 

- Antonín Koloušek, ročník 2014 – z RC Tatra Smíchov do Rugby Babice - stěhování  

- Matyáš Merunka, ročník 1990 – z RC Mountfield Říčany do ARC Iuridica – stěhování 

- Sofie Melotíková, ročník 2015 – z RC Mountfield Říčany do Rugby Babice - stěhování 

 

Usnesení: VV schválil. 

 

11. Česká unie sportu – jednání předsedů svazů 

- PM informoval o termínech jednání předsedů svazů začleněných do ČUS, stejně jako o 

termínu jednání valné hromady ČUS. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

12. Úprava projektů Sportovních Center Mládeže 

- RŠ, zodpovědný za fungování Sportovních Center Mládeže (SCM) ČSRU, požádal o úpravu 

projektu SCM. Podle návrhu RŠ by fungování SCM vůči klubům mělo probíhat na třech 

úrovních: 1. U klubů, které již splnily parametry a jejichž SCM funguje a rozvíjí se. 2. 

Kluby, které požádají o podporu a během měsíců splní základní standardy projektu. 3. Kluby 

prozatím bez podpory na SCM ze strany ČSRU. 
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Usnesení: VV návrh schválil. 

 

13. Návrh na zřízení výběrového týmu U14 

- RŠ navrhnul zřízení výběrového týmu U14. Ten by se měl stát „začátkem reprezentační 

cesty“ a fungovat také jako vyvrcholení úsilí hráčů v projektu SCM a RSCM. RŠ představil 

složení realizačního týmu: Jan Čiverný a Raymond Burnard  

 

Usnesení: VV návrh schválil. 

 

V Praze dne 20. dubna 2022.  

Zapsal: Petr Býma 


